
Eind december stelde de CDA-fractie enkele vragen over Tiny Houses. Deze mail voorziet in de 
beantwoording. 
 
Op 7 juli 2020 is de CDA motie voor het instellen van een platform Tiny houses unaniem 
aangenomen, waarin opgeroepen werd om initiatiefnemers, belangstellenden, woningcorporaties en 
gemeente bij elkaar te brengen.  
Vraag 1 – Op welke manier is of wordt hier vorm aan gegeven? 
Op 7 juli 2020 is inderdaad deze motie aangenomen. Daarbij is aangegeven dat dit wordt meegenomen 
bij de Woonvisie. De Woonvisie is in december 2020 vastgesteld.  
Hieruit volgt dat in 2022 beleid wordt opgesteld ten aanzien van Tiny houses/flexwonen enerzijds om te 
weten waar we het nu precies over hebben en voor welke doelgroepen en anderzijds welke regels 
daarvoor zouden moeten gelden. Het wel of niet oprichten van een platform c.q. het bij elkaar brengen 
van vraag en aanbod wordt daarbij betrokken.  
 
Vraag 2 – Wij krijgen signalen van mogelijke belangstellenden en initiatiefnemers dat zij geduld 
moeten hebben tot dat er beleid voor gemaakt is, dat voorzien wordt in de tweede helft van 2022 (zie 
ook uw infonota IN/002, stand van zaken woningbouw). Is het niet een uitgelezen kans om een 
dergelijk platform bij de ontwikkeling van beleid te betrekken?  
Zie antwoord vraag 1. 

 


